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 12.11.24פרוטוקול ישיבת ועד 

 

 12.11.24תאריך: 

 20:30שעה: 

 מיקום: משרדי הועד. 

 מנחם אופיר. , ערן פורת ,ליאת מעוז, אלעד לוינטלאביטל בנשלום, , נטע סיבוני גלילינוכחים: 

 יורם לוי , אביעד פרי, איתיאל חדד התנצלו:

תושבי  נציגות רב"ש היישוב,  –יותם דיאמנט מנהלת ומזכירת היישוב,   -אורחים: יפעת וגנר 
 .אחראי על פינת החי האקולוגית של התיכון לחינוך סביבתי –המדרשה, נמרוד זילברמן 

 

 יותם דיאמנט –  2025ת תקציב בטחון והיטל שמירה שנת גהצ

שמירה על הבטחון  בהיטל השמירה שחל על תושבי המדרשה מהווה את הבסיס העיקרי 

משלים ותקציב השוטף ביישוב. ההיטל מורכב מגבייה מהתושבים והגופים המצויים במרחב 

 אש"ח לערך מתקציב השוטף של הוועד.  155בסך 

,  24/7הכנסות אלו "צבועות" ומוגדרות להוצאות הבאות: שכר רב"ש וסיירים עבור שמירה 

, תקשורת, אחזקת כרטיסי סיםות אבטחה, מרכב בטחון, דלק ותיקונים שוטפים, חמ"ל מצל

 לשעת חירום.  גנרטוריםשערים וביטוח ותחזוקת 

משמעותיים   פרויקטיםהועד והבטחון רוצים לקדם עם המועצה כשותפים לנושא הבטחון 

)הנחת  שאינם נכללים בהוצאות ההיטל. הוצגה עמדת ועדת הבטחון: בילדור מלא של היישוב

גדר התאורת תוספת למערכת כריזה, הקמת , בולדרים לאורך הגדר ההיקפית של היישוב(

, תוספת מצלמות, עמודי בטחון בשער היישוב ועוד. את הנושאים הנ"ל הקיימת היקפיתה

 בין כלל הבקשות למועצה. ףתיעדו הוועד יבחן בראייה מערכתית ויצור 

בנוסף, תקציב היטל השמירה לא נותן מענה לנושאי בטחון ובטיחות ביישוב כגון: אירועי  

אש"ח, אשר   50תקציב של תוספת  מבקשיותם  .חירום, תקציבים לצח"י או לכיתת הכוננות

סוף השנה הכסף יופנה   ת, לקרא2025 מהלך שנתבטחון בלאם לא יהיה בו שימוש בשוטף 

 מוסכמים בנושאי בטחון.  פרויקטיםלקידום 

 התקיימה הצבעה בנושא היטל השמירה:

 בעד  5? 2025מי בעד להמשיך את היטל השמירה בשנת 

 נמנע  1מי נמנע? 

 . 2025לשנת  ךההחלטה עברה: היטל השמירה ימשי

לקראת פגישת  2025לשלוח לוועד את המצגת ואת האקסל בניית תקציב  –לביצוע: יפעת 

אישור התקציב שכן יש פערים משמעותיים בין ההכנסות להוצאות, חשוב שהוועד יבין  

 ויתעדף את הפרוייקטים. 
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 תושבים  –מדרשת בן גוריון באיכות חיים 

הגיעו לישיבת הוועד בעקבות בקשתם כי הוועד יפעל במלא הכח תושבים מנווה בוקר 
רואים החמרה  שיפור איכות החיים והסדר הציבורי במדרשה. עלו מספר דוגמאות בהם הם ל

 ביישוב:

שהוועד יעודד תושבים מצופה .  להיות שכנים לפעמים.יחסי שכנות טובה. לא פשוט  -
ההנחיות ומצד שני לגבות תושבים כשהם פונים לאכיפה מול המשטרה או לשמור על 

 המוקד המועצתי. 
 ל מעשנה למשך שעותיםעל האש בחצר, או מפעי יםעושש תושביםזיהום אויר:  -

והבית מתמלא בעשן. מומלץ שהוועד יפרסם מכתב הנחיות בנושא זיהום האויר כגון  
 מדורות, מעשנות וקמינים 

זיהום אור: הגדנ"ע הביאו מבנים חדשים והתאורה סביבם חזקה ומסנוורת. נעשתה  -
 פנייה למועצה ונעדכן בהתקדמות.

רעש: הגדנ"ע מייצר מפגעי רעש ויש לתזכר אותם בהנחיות מול היישוב של השעות  -
 למסדרים וכדומה 

  ויוצאיםמשאירים דרך קבע את הכלבים בחצר הכלבים ישנם בעלי רעש מכלבים:  -
המדרשה לעבודה. הכלבים נובחים ללא הפסקה, ואין בעל בית שאפשר לפנות אליו מ

להכניס את הכלב הביתה. עוד דוגמא: תושבים נוסעים לחו"ל ומשאירים את הכלבים  
יש חוקים נגד זה. הן מבחינת איכות  רק מוציא מידי פעם לטיולים.  והדוגיסיטר בחצר 

ה כרגע ויכול להיות שמדובר פאמנם לוועד אין אכי חיים והן מבחינת צער בעלי חיים. 
, את עמדתומצופה מהוועד לפרסם לתושבים את  ךבתחום מעט אפור לביצוע א

 הציפיות מהתושבים, מכתב ברור שמגבה את מי שפונה לאכיפה במקרים מסוג זה.
יש תקדים משפטי לכך שרעש שחוזר על עצמו הינו מפגע רעש, שרעש הינו דבר 

על הועד לפרסם שהוא מצפה לכך שכל   כאי לפינה שקטה בביתו.סובייקטיבי ואדם ז
 בבוקר.   7:00בלילה ולא יצאו לפני  11:00הכלבים יכנסו לבתים ב 

 מבחינת בעלי הכלבים 14:00-16:00הקפדה על השקט בין  -
  .צואת כלבים: אין תרבות איסוף צואה, אין תרבות טיול והולכת כלבים עם רצועה -

הרוח. זה הזמן להרים הלך היישוב גדל, מגיעים תושבים חדשים שלא מכירים את  
 דגל אדום. המצב מתדרדר ואין כבוד לשכנים ולקהילה. 

חיסוני הכלבת הקרובים מועד עד  פניה לתושבים בנושא הכלביםבמידה והועד יכתוב לביצוע: 
 .יפעת תחלק דרך סימונה לבעלי הכלבים –במדרשה 

 נמרוד זילברמן –הפינה האקולוגית 

נמרוד הציג את הפינה האקולוגית של התיכון לחינוך סביבתי. פינה זו מהווה מקלט למגוון  
חיות זה שנים רבות ובשנה האחרונה גם קלטה חיות מהעוטף ועזה. הפינה מאפשרת לחיות 
בית חם ולמי שמתנדב בפינה הזדמנות לעבוד עם בעלי חיים. הפינה קולטת ומסייעת ליישוב  

לציבור הרחב פעמיים   התוכנית היא שהמקום יהיה פתוחשל חמורים משוטטים. בנושא 
מתנדבים  8 -זה ניתן לבוא לעזור. יש כבזמן ומידי שבועיים בשבת.  תבשבוע לכמה שעו

 מהיישוב שבאים כנאמני פינת חי.
אש"ח כפי שהיה השנה. התאגיד משלם חשבונות חשמל ומים, עוד קצת   12ב מבוקש יתקצ

 מוזמנים לאשר ולבוא לבקר. של נמרוד.על מזון ושעות עבודה 

 .תודה לנמרוד
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 אלעד לוינטל –עדכון שוטף 

תחום קהילה  יש התקדמות בראיונות לנושא מנהל.ת: ביישוב קהילה תחום.ת מנהל .1
  "חאש 20ישנה שורה לבקשת תקציב של   2025ביישוב. נמשיך ונעדכן. בתקציב 

 .שנתי לפעילויות ופרוייקטים 
אסף נוימן, יפעת וגנר ואלעד לוינטל. הצוות בחן   - צוות צהרון מצומצם הוקם :צהרון  .2

ילדים. סוכם כי ייקלטו   10את היכולת לקבל עוד ילדים מרשימת הממתנה המונה 
ילדים מתוך הנחה שזו כמות שלא תערער מידי את המצב הקיים בצהרון.    4עוד 

עשה על סמך קובץ רשימת ההמתנה לפי זמן מילוי הטופס. יההחלטה מי יתקבל ת
 את הצהרון, הבא בתור ברשימת ההמתנה ייכנס.יעזוב לאחר מכן, במידה וילד  

אין פגישות עם אייזן  ש שהמסר מהמועצה הוא: למרות במדרשה תכנון  והליכי"ע תב .3
עמדת ו  ,בנושא התב"ע אנו חוששים כי ההליכים הנ"ל מתקדמים ללא שיתוף הוועד

המועצה כי היישוב  . מצד אחד אנו שומעים מראש לחלוטין המועצה לא ברורה לנו
אך מהמחלקות עצמן אנו מבינים  ,שותף מלא וצריך להיות מוזמן לכל ישיבה בנושא

כי לדעתן בישיבות "מקצועיות" אין חובת הזמנת נציג וועד וכי נכון להציג ליישוב  
חלופה מסודרת. אי הבנות אלו תורמות לחששות לאי בהירות בנושאי התכנון ועל כן  

אנא  –צוות התב"ע היישובי יקבע עם מטה המועצה לעדכון בנושאים אלו. ערן פורת 
 עדכן את רמי ורז בנושא זה.

: אלעד ויפעת יפגשו עם יוסי ודרור על הנושאים  אלוני ודרור קורן עם יוסי  פגישה .4
, עמדת התאגיד לאחריות שלהם 2025הבאים: המשך ובחינת מתווה הבריכה לשנת 

לנושא גניבות אופניים ע"י קבוצות ביס"ש, הבהרות לכך שביס"ש הודיעו ליישוב כי 
 .הם לא רוצים להמשיך ולעבוד בשותפות על קייטנות כפי שהיה בשנים האחרונות

  ימים מהפגישה.   7עד : יש לשאוף להגיע לכך שהפרוטוקול יאושר פרוטוקולים אישור .5
: בהמשך לדיון שהיה בישיבה הקודמה, בעקבות הציבורי במרחב פרטיים מיזמים .6

 ם. על הוועד לחשוב ולקד פניות תושבים שביקשו להסיר את מיצג הבובה מהכיכר
 , ליצירה חופשית.  מוסכם לביטוי אומנותי מיקום

סביב המדרשה ובתוכה מיזמים ומיצגים למען השבת : הכניסה בכיכר הבובה פסל .7
ושהוועד להסכמות  להגיעחשוב  .שכולם מייחלים לזההחטופים מתוך נקודת הנחה 

אי נוחות  מצד שני למנוע ו , יצירה ומחאהביטויחופש יפעל מצד אחד לאפשר 
ליצירת הסכמות באמצעות הנחייה  תהליך קהילתי ארוך טווחהוצע לקיים לתושבים. 

ולהבטיח את  לנסות ולשמר את האיזונים העדינים בקהילה בכדי ,מקצועית חיצונית
צורת המחאה הינה נושא מורכב בישובים רבים בישראל ונדרש לטפל  . חופש הביטוי

 בו ברגישות רבה תוך ניסיון לייצר הבנות בקהילה.
אביטל שוחחה עם מאיה אלמליח ממחלקת  :וצהרוןהחגים /פש החו של קייטנות .8

חינוך. עמדת הוועד הינה שהתושבים זכאים לקבל שירותים ציבוריים ביישוב דרך 
כגון הקייטנות של משרד החינוך או צהרונים. אמנם יש   ,או המועצה ךמשרד החינו

מפעיל את השירותים הנ"ל אך  ,דרך מחלקת הבלתי פורמלי ,ת לכך שהוועדנויתרו
יש לזה מחיר. שירותים ציבורים אלו צריכים להיות מסופקים ביישוב עצמו ובהובלת 

 םרביעזור, לעשות "אקסטרא" אך לא להשקיע משאבים להרשות. הועד יכול 
מכירה מועדוניות רווחה, תבדוק  נטע המעורבות בזה.מידת בתפעול. יש לבחור את 

 כמענה נוסף לצהרון.  האם יכול להתקיים ביישוב

 

 

 

 יפעת וגנר –עדכון שוטף 
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וטרינרית  פורסמו במידעון ההנחיות של  29.10.24עדכון פרוטוקול ישיבת ועד   .1
 לנושא האכלת חתולי רחוב. הפח בתיכון דרך קבע סגור בשעות הלילה. המועצה

דואר: מאיה מסיימת את תפקידה בדואר, תצא מודעת דרושים חדשה. העסקה דרך  .2
 קמת תא דואר חדש.ה₪ ל 40הוועד. מעתה ניתן לגבות  

דרת השביל בין השבלולים. לאורך סועד רצה לקדם את הה: 5-6שביל בין שבלול  .3
השנה נעשו סיורים באזור. יפעת נפגשה עם בעל השטח דרור אלוני, שנתן אישור  

לקחת בחשבון את הזוית כאשר יש עקרוני אך מבקש לראות תכנון מפורט לשביל 
שיפועים. הוועד מקדם נושאי תכנון  , וחישובי הפנייה עם האופניים, הגבהת השביל

רים, קיימת  חעליונה מול נושאים א המועצה ונכון להיום אין לנושא קדימות ךדר
 מורכבות גם בנושא הסדרת שביל שאינו בבעלות היישוב.

 ר כתבה: יפעת וגנ
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